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Vraag 939: Raadslid Annick Lambrecht (27/03/2019) 
 

Betr. uitspraken over dierenwelzijn  

 

De laatste jaren groeit het protest tegen de leefomstandigheden van dolfijnen in een Dolfinarium.  

Toen bleek dat het Boudewijn Seapark als valentijnsactie fotoshoots met de dolfijnen tegen 

betaling aanbood, zwol de kritiek aan. Ook de schepen van dierenwelzijn Mathijs Goderis sprak zich 

uit tegen deze soort acts met dolfijnen. Hij werd hierin gevolgd door de minister van Dierenwelzijn 

Ben Weyts die onmiddellijk wees op het verbod op aanraken van dolfijnen in gevangenschap en de 

strenger wordende wetgeving die in augustus van dit jaar van kracht wordt.  

 

De voorbije week ging de minister nog een stapje verder en pleitte voor een uitdoofscenario voor 

het houden van dolfijnen in gevangenschap.  

 

In de media lazen we dat de burgemeester de dolfijnenshow blijft steunen. Zijn reactie op de 

uitspraken van minister Weyts was dat hij die overdreven vindt. Hij maakte de vergelijking met 

duivenmelkers en vroeg zich af of dit dan ook moet verboden worden. Hij leek dus de 

duivenmelkers hetzelfde te verwijten als uitbaters van dolfinaria.  

 

Vandaar volgende vragen:  

1/ Wat bedoelt de burgemeester met deze vergelijking?  

2/ Vindt de burgemeester dat duivenmelken dierenmishandeling is?  

3/ Vindt hij dolfijnenshows dierenmishandeling?  

4/ Vindt de burgemeester dat ezeltjes en pony’s op de kermis (zoals ook jaren geleden in Brugge 

verboden) dierenmishandeling? Vergelijkbaar met duivenmelken of dolfijnenshows?  

5/ Wanneer is er sprake van dierenmishandeling? 

 

 

Antwoord 939:  
 

Dierenwelzijn 

 

Uw vragen behandelen een door de burgemeester persoonlijk ingenomen standpunt als gevolg van 

het feit dat schepen Mathijs Goderis een persoonlijk standpunt had vertolkt als reactie op een 

uitspraak van minister Ben Weyts. 

 



 

 

 

 

 

Noch de schepen, noch de burgemeester hebben gesproken in naam van het stadsbestuur. Uw 

vragen betreffen dan ook geen standpunt van het bestuur noch intenties en komen dus ook niet in 

aanmerking voor een antwoord namens het stadsbestuur. 

 

 


